

ANNEXE

AVIS AUX MEMBRES DU GROUPE

**Cour supérieure du Québec, dossier n° 500-06-000912-184
Claire Plamondon c. Procureur général du Canada**

Par jugement du 17 février 2020, la Cour supérieure du Québec a autorisé Mme Claire Plamondon à se désister de sa demande d'autoriser une action collective.

Le désistement intervient pour permettre aux membres du groupe de bénéficier pleinement du *Final Settlement Agreement* du 10 juillet 2019 approuvé par le juge Fothergill de la Cour fédérale le 25 novembre 2019.

Pour plus d'information sur le dossier de la Cour fédérale et sur la transaction, veuillez visiter le site : www.fac-mdnrecourscollectifinconduitesexuelle.ca.

APPENDIX

NOTICE TO CLASS MEMBERS

Superior Court of Québec, case n° 500-06-000912-184

Claire Plamondon v. Attorney General of Canada

By judgment dated February 17, 2020, the Superior Court of Québec authorized Ms. Claire Plamondon to discontinue her application for authorization to bring a class action.

This discontinuance takes place in order to allow the class members to fully benefit from the Final Settlement Agreement of July 10, 2019 approved by Justice Fothergill of the Federal Court on November 25, 2019.

For more information on the Federal court case, and the Settlement Agreement, please visit the website : www.caf-dndsexualmisconductclassaction.ca/.